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Zdaniem  Antoniego  Macierewicza  może  chodzić  o  sprawę
katastrofy  smoleńskiej.

Dziennikarze Telewizji Republika i „Gazety Polskiej” ustalili,
że  polskie  służby  specjalne  chcą  dokonać  zniszczenia
znaczących ilości dokumentów. Może chodzić m.in. o materiały
na temat operacji zagranicznych Agencji Wywiadu, raportów w
sprawie przygotowywania wizyty polskiej delegacji 10 kwietnia
2010  w  Katyniu  oraz  raportów  powstałych  po  katastrofie
smoleńskiej  w  Agencji  Wywiadu  oraz  Agencji  Bezpieczeństwa
Wewnętrznego.

Na antenie Telewizji Republika sprawę skomentował poseł PiS
Antoni Macierewicz.

„Mogę  przekazać,  myślę,  że  to  nie  jest  objęte  tajemnicą
państwową,  że  w  jednej  ze  służb  kupiono  już  nawet
najnowocześniejsze niszczarki, bo zakres niszczenia ma być tak
duży, że dotychczasowy park maszynowy może nie wystarczyć. Oni
są świadomi, że będą się musieli bardzo śpieszyć, a więc coś
chcą ukryć.” – powiedział szef parlamentarnego zespołu ds.
wyjaśnienia katastrofy smoleńskiej.

„Może chodzi o katastrofę smoleńską, ale tych nieprawidłowości
jest dużo więcej – Amber Gold, afera związana z podsłuchami…
Wszystkie te dokumenty mogą ulec zniszczeniu w oparciu o tę
ustawę i przepisy wykonawcze. O tym, co należy zniszczyć, będą
decydowali szefowie służb. ” – dodał Macierewicz.
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